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Protokół Nr 6/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 13 kwietnia 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

6. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

7. Bożena Bąk – Inspektor ds. gospodarki gruntami 

8. Krzysztof Bednarek – Wójt Gminy 

9. Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał        

w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

c) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach, 

d) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości oznaczonej w 

ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie będącej własnością 

Skarbu Państwa, 

e) zawiadomienie Skarbnika Gminy o konieczności złożenia oświadczenia 

lustracyjnego, 

f) zmiana Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 rok. 

2. Analiza Gminnego Programu Rozwoju Oświaty. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

Punkt 1 

Zaopiniowanie materiałów na VI sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał               

w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

Komisja zapoznała się z opinią z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas odnośnie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że są przygotowane projekty uchwał zmieniające 

nasz budżet. Skarbnik powiedziała, że z Ministerstwa Finansów otrzymaliśmy 
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korygującą subwencję tj. w części równoważącej subwencji ogólnej dla gmin, 

zwiększono nam o 5.042 zł. i było to zmieniane na poprzedniej sesji, a teraz w tym 

piśmie wracają do subwencji równoważącej, jaka była w projekcie i w związku      

z tym trzeba w tej chwili zmniejszyć dochody i wydatki w budżecie gminy o 5.042 

zł. Skarbnik dodała, że po stronie dochodów tą część równoważącą subwencji dla 

gmin zmniejszamy o 5.042 zł. natomiast po stronie wydatków zmniejszamy 

rezerwę ogólną o 5.042zł. 

 

Pani Skarbnik poinformowała także, że z Urzędu Wojewódzkiego otrzymaliśmy 

decyzję od wojewody na kwotę 34.299 zł. na dofinansowanie świadczeń pomocy 

materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. W związku z tym budżet 

zwiększamy po stronie dochodów i wydatków o 34.299 zł.  

 

Radny Jan Sarowski powiedział, że rozmawiał już z wójtem na temat Dętej 

Orkiestry Strażackiej w Wierzchlesie, ponieważ odkąd zmarł kwatermistrz nie ma 

nikogo. Radny powiedział, że znalazł taką osobę z Wielunia, która by prowadziła tą 

orkiestrę raz w tygodniu w wymiarze dwóch godzin, ale ten pan musiałby coś         

z tego otrzymywać. Radny powiedział, że to by była kwestia 150-160 zł. w skali 

miesięcznej. Radny zapytał czy znalazły by się pieniądze na te cele? 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nie ma nic przeciwko temu ponieważ są              

w budżecie pieniądze na rzecz tych stowarzyszeń i nie ma żadnego problemu, aby 

zwiększyć tę dotację.  

 

b) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas, 

Skarbnik Gminy powiedziała, że po przeprowadzonych zebraniach wiejskich       

w sołectwach zachodzą zmiany, żeby pewne środki przesunąć na inne cele,             

w związku z tym Dział 600 zmniejszamy o kwotę 6.500 zł. ponieważ samorząd 

Mierzyce przeznacza na OSP 2.000 zł i samorząd Łaszew Rządowy przeznacza 

4.500 zł. na cele OSP. 

 

c) wydzierżawienia działki położonej w Kraszkowicach, 

Pani Bożena Bąk powiedziała, że Pan Dionizy Bąk miał wcześniej umowę 

dzierżawną na 10 lat, ale z tego względu, że w 2006 roku została podjęta uchwała 

regulująca odpłatności za dzierżawione grunty, trzeba było wypowiedzieć Panu 

Bąkowi tą starą umowę po której obowiązywał roczny okres wypowiedzenia. Pani 

Bożena Bąk powiedziała, że teraz we wrześniu powinna zostać zawarta z Panem 

Bąkiem umowa, ale Pan Bąk chciałby już coś zacząć wcześniej tam robić. Od 

strony prawnej nie ma przeszkód, aby zawrzeć tą umowę wcześniej, jeśli Rada 

Gminy się na to zgodzi. 

Wójt Gminy powiedział, że Pan Bąk wkładał w ten nasz grunt spore pieniądze, 

ponieważ zagospodarował ten teren i zagrodził, w związku z tym nie opłacałoby 

mu się w to inwestować, gdyby miał wydzierżawione na krótki czas. 

Komisja wyraziła zgodę na wydzierżawienie danej działki na okres 20 lat. 
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d) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 2529 położonej w Wierzchlesie będącej 

własnością Skarbu Państwa, 

Pani Bożena Bąk powiedziała, że nieruchomość o której mowa jest własnością 

Skarbu Państwa i jest to budynek po byłym Komisariacie Policji. Poinformowała, 

że gmina może przejąć tą nieruchomość na konkretny cel. 

Komisja zgodziła się na nabycie w drodze darowizny danej nieruchomości. 

 

e) zawiadomienie Skarbnika Gminy o konieczności złożenia oświadczenia 

lustracyjnego, 

Skarbnik Gminy poinformowała radnych, że takie oświadczenie już złożyła. 

 

f) zmiana Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – wprowadzenie wykazu zadań na 2007 r. 

Sekretarz Gminy powiedział, że powstała sugestia, żeby realizować pewne 

zadania w ramach tego programu w trakcie roku kalendarzowego. Sekretarz dodał, 

że trzeba by było w tym programie, który mamy, wprowadzić niewielkie zmiany, 

założenia inwestycyjne, żeby można było finansować pewne inwestycje z tych 

środków. Sekretarz poinformował, że były już wcześniej złożone wnioski o zakup 

kosiarki do boisk- około 9.000 zł. oraz o zrobienie drewnianych ławek (siedzisk) na 

stadionie w Łaszewie, do których trzeba by było zakupić jeszcze podkłady 

żelbetonowe, aby było to dobrze zamocowane. 

Komisja zaakceptowała zaproponowane wnioski i zaproponowała, aby z danych 

pieniędzy organizować więcej imprez sportowo-artystycznych związanych             

z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomani. 

 

Punkt 2 

Analiza Gminnego Programu Rozwoju Oświaty. 

Komisja otrzymała projekt programu funkcjonowania oświaty w Gminie 

Wierzchlas w latach 2007-2010. Radni zapoznają się z danym programem, który 

będzie szczegółowo omawiany na następnych posiedzeniach Komisji. 

  

Punkt 3 

Wolne wnioski i zapytania. 

Komisja zapoznała się z informacją o wynikach finansowych Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wierzchlesie. 

Komisja przyjęła daną informacje do pozytywnej wiadomości. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                      Maria Smolarek 


